

Board Meeting Results Disclosure		الإفصاح عن نتائج اجتماع مجلس الإدارة	
Date:	2 September 2024	التاريخ:	2 سبتمبر 2024
Name of the Listed Company:	Al Yah Satellite Communications Company PJSC (the 'Company')	اسم الشركة المدرجة:	شركة اليه للاتصالات الفضائية ش. م. ع. ("الشركة")
Date and Day of the meeting:	Monday, 2 September, 2024	يوم وتاريخ الاجتماع:	الاثنين، 2 سبتمبر 2024،
Meeting start time:	4.00 PM (UAE local time)	وقت بداية الاجتماع:	الساعة 4:00 مساءً (بالتوقيت المحلي لدولة الإمارات العربية المتحدة)
Meeting end time:	4.50 PM (UAE local time)	وقت نهاية الاجتماع:	الساعة 4:50 مساءً (بالتوقيت المحلي لدولة الإمارات العربية المتحدة)
Number of attending Directors:	8	عدد الأعضاء الحاضرين:	8
Quorum Achieved (%):	89%	النصاب المحقق (%):	89%
Decisions:	<p>1. Approved the distribution of interim dividends of 8.40 fils per share (8.40% of the nominal value of the share) for the first half of the year 2024, representing AED 204,940,703 to be paid to the shareholders registered as at the closing of business day on Thursday, 12 September, 2024.</p> <p>2. Approved the agenda of the General Assembly Meeting of the Company (GAM) and invite the GAM to convene on 26 September 2024 (or on any other date as may be agreed by the Securities and Commodities Authority).</p> <p>3. The Board discussed general matters related to the Company's activities and passed suitable resolutions thereon.</p>	القرارات:	<p>1. الموافقة على توزيع أرباح مرحلية بقيمة 8.40 فلساً للسهم الواحد (8.40% من القيمة الاسمية للسهم) عن النصف الأول من العام 2024 بما يعادل 204,940,703 درهماً إماراتياً على أن يتم دفعها للمساهمين المسجلين في سجلات الأعضاء عند الإغلاق يوم الخميس 12 سبتمبر 2024.</p> <p>2. الموافقة على جدول أعمال اجتماع الجمعية العمومية للشركة ودعوة الجمعية العمومية للانعقاد بتاريخ 26 سبتمبر 2024 (أو في أي تاريخ آخر قد توافق عليه هيئة الأوراق المالية والسلع).</p> <p>3. ناقش المجلس الأمور المتعلقة بنشاط الشركة وأصدر القرارات المناسبة بشأنها.</p>
Authorized Signatory:	Clint Irwin Fransquinho de Barros	المخول بالتوقيع:	كلنت اروين فرانسقنيهو دي باروس
Designation:	Board Secretary	المنصب:	أمين سر مجلس الإدارة
Signature:		التوقيع:	
Company's Seal:		ختم الشركة:	